

**Mr. Lawson** said he should be very happy to have the Minister of Finance on the Committee if he would consent to act. He (Mr. Lawson) had submitted this motion believing it to be the most direct mode of arriving at a remedy for what was complained of, namely, that by the operation of the Act referred to an injustice was done to a certain section of the country.

**Hon. Mr. Holton**—I propose that the Minister of Finance be added to the Committee.

**Sir John A. Macdonald** suggested that the Minister of Finance should go on the Committee, with the power of appointing the member for Chateaugay as his deputy. (Laughter.)

**Mr. Rymal** seconded Mr. Holton's motion.

**Mr. Thompson (Haldimand)** suggested that the member for Carleton, (New Brunswick,) Mr. Connell, should be put on the Committee to look after the interests of that Province. (Laughter.)

**Hon. Mr. Holton** said he must insist on his motion unless the Finance Minister refused peremptorally.

**Hon. Mr. Rose**—I cannot possibly act on the Committee.

**Hon. Mr. Holton** then moved to add the name of the Minister of Customs to the Committee.

This was agreed to, and the motion with the addition of Mr. Tilley's name, passed.

At a subsequent period of the sitting,

**Hon. Mr. Rose** read an extract from Hansard which he said showed that the Committee on the Sugar duties had been moved for by Mr. Crawford, member for London, and that the Government made no objection that the Committee was an entirely independent one. This Committee was composed of Messrs. Crawford, Cardwell, (Secretary of State for the Colonies, &c.) From this he (Mr. Rose) argued that the member for Chateaugay ought to admit that he was wrong in objecting to the constitution of the Committee.

**Hon. Mr. Holton** could not admit it. In making his statement he had not fortified himself with authority, but stated that if his memory was not at fault, no precedent could be found for striking such a committee as this of which a responsible minister of the

[Hon. Mr. Rose—L'hon. M. Rose.]

**M. Lawson** déclare qu'il serait très heureux que le ministre des Finances fasse partie du Comité s'il est prêt à prendre des mesures. Il (M. Lawson) propose cette motion, croyant qu'il s'agit du moyen le plus direct de régler le problème; en effet l'application de ladite Loi représente une injustice pour une certaine région du pays.

L'hon. M. Holton: Je propose que le ministre des Finances fasse également partie du Comité.

**Sir John A. Macdonald** propose que le ministre des Finances siège au Comité et qu'il ait autorité pour nommer le député de Chateaugay comme adjoint. (Rires.)

**M. Rymal** appuie la motion de M. Holton.

**M. Thompson (Haldimand)** propose que M. Connell, député de Carleton (Nouveau-Brunswick), soit nommé au Comité pour défendre les intérêts de cette province. (Rires.)

L'hon. M. Holton souligne que sa motion tient toujours, à moins que le ministre des Finances ne s'y oppose absolument.

L'hon. M. Rose: Je ne peux certainement pas occuper cette fonction au Comité.

L'hon. M. Holton propose ensuite d'ajouter le nom du ministre des Douanes au Comité.

Cette proposition est acceptée et la motion est adoptée avec l'addition du nom de M. Tilley.

Plus tard pendant la séance,

L'hon. M. Rose lit un extrait du Hansard qui prouve, à son avis, que la création du Comité concernant les droits sur le sucre a été proposée par M. Crawford, député de London, et que le Gouvernement ne s'est pas opposé à ce que le Comité soit tout à fait indépendant. Ce Comité se compose de MM. Crawford, Cardwell (Secrétaire d'État pour les Colonies, etc.). Il (M. Rose) prétend que le député de Chateaugay devrait admettre qu'il avait tort de s'opposer à la création du Comité.

L'hon. M. Holton ne peut l'admettre. Il a fait sa déclaration, sans prendre de références mais il a souligné que, s'il a bonne mémoire, on ne peut trouver aucun précédent sur la constitution d'un comité, dont aucun ministre responsable du Gouvernement ne